
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2016/ vsl 20 april 2016 
betreft 2de commissie – niet-grondgebonden materies 
       

 
Mevrouw Goedele De Cock opent om 18u de vergadering en 
heet iedereen welkom. 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 16 maart 
2016 

Geen opmerkingen. 

2. Onderwijs – PAULO 
Reglementering 
Vaststelling van het Schoolreglement van Paulo-Politieopleiding 
m.b.t. de basisopleidingen en opheffing van bestaande 
reglementering, inwerkingtreding op 01 mei 2016 

Geen opmerkingen. 

De Voorzitter vestigt de aandacht op het werkbezoek van de 2e 
commissie aan Paulo op 31 mei 2016. 

3. Onderwijs – personeel 
PSBLO De Zeppelin en PCVO Meetjesland 
Deelformatiewijziging voor uitbreiding 
Goedkeuring van de wijzigingen 

Gedeputeerde Hertog wijst erop dat deze formatiewijziging geen 
budgetverhoging inhoudt.  

De heer Kurt Moens vraagt of de technisch assistent voor beide 
scholen wordt ingezet. Dit klopt inderdaad. 

Mevrouw Gerda Zenner-De Gryze vraagt of het cijfer van 
0,15 VTE dat voor de niet-inwonend huisbewaarder wordt 
gerekend, correct is. Dit klopt, het gaat om een huisbewaarder 
die in de buurt woont en enkel de campus opent en afsluit. 

4. Recreatiedomeinen  
Provinciaal domein Puyenbroeck – Patrimonium 
Doortrekken van een fietspad ter hoogte van parking 2 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open aanbesteding 

De heer Rik Franck informeert naar de verbinding die zou 
gemaakt worden met Lokeren. Dit ging aanvankelijk niet door 
omdat het treintje van het domein zich niet op de openbare weg 
mocht begeven. Dit soort specifieke voertuigen was enkel 
toegelaten in gemeenten die het statuut van toeristische 
gemeente hadden. Door een recente wetswijziging zou dit ook 
in niet-toeristische gemeenten toegelaten zijn, waardoor in de 
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toekomst de verbinding met Lokeren terug zou kunnen worden 
hersteld. 

5. Sport – patrimonium 
Golf Puyenbroeck te Wachtebeke, Greenkeeping 2017 – 2021 
Vaststelling van de voorwaarden en de raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Gedeputeerde Bruggeman wijst erop dat het nieuwe 
groencontract wordt opgemaakt voor een periode van 4 jaar, in 
afwachting van de uitbreiding van de golf naar 18 holes. Eens 
die uitbreiding zal voltooid zijn, zal er een nieuw contract worden 
aanbesteed. 

De heer Rik Franck verwijst naar het dossier oefenholes en 
vraagt of de golf in 2017 operationeel zijn. Verduidelijkt wordt 
dat dit enkel over het onderhoud van de 9 bestaande holes gaat. 

Mevrouw Greet De Troyer verwijst naar het dossier waarin 
vermeld wordt dat na 4 jaar een nieuw contract zal worden 
aanbesteed voor de 9 + 9 holes. 

De voorzitter meldt dat een nieuwe datum voor het bezoek aan 
het Domein Puyenbroeck nog in onderzoek is. 

6. Welzijn – ouderenbeleid 
Programmatie van 4 uitvoeringen van het project Ouder worden 
in je buurt, toekenning van subsidies 

Geen opmerkingen. 

7. Welzijn – geweld 
Toekenning van de projectsubsidie 2016 aan de vzw 
(F)empower te Vliermaal voor het inrichten van trainingen 
weerbaarheid/zelfverdediging voor vrouwen in Gent en Ronse 
en voor de voortzetting van het train-de-traineraanbod aan 
hulpverleners 
Gedeputeerde Couckuyt verduidelijkt dat het om projecten gaat 
die worden hernomen wegens succes. Hiermee geven we 
impulsen, maar dit kan niet structureel worden ingebouwd. 

8. Varia 

-De heer Kurt Moens informeert of er plannen bestaan om voor 
het nieuwe schooljaar nieuwe richtingen in te richten in het 
provinciaal onderwijs (bijvoorbeeld elektrische installaties ).  

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat dit niet het geval is, maar 
zal het overzicht opvragen bij onze diensten.  

-De heer Paul Carteus vraagt wat de vooruitzichten zijn voor het 
MFC Heynsdaele (VRA). 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat in principe vanaf 
1 januari 2017 het MFC niet meer door de Provincie kan worden 
uitgebaat. De gesprekken met de Vlaamse overheid lopen. Het 
voorstel is dat het MFC wordt overgenomen door de vzw 
Wagenschot (Wagenschot ligt in onze provincie, is een 
pluralistisch centrum en is momenteel gehuisvest in gebouwen 
van de Provincie). Er wordt onderzocht of de Provincie wel 
degelijk kan overdragen aan een vzw. 
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Het MFC kan in elk geval niet worden overgenomen door de 
Vlaamse overheid (gezien zij in dat geval zouden financieren én 
controleren). 

Streefdatum is dus nog steeds 1 januari 2017, het dossier zal in 
elk geval worden voorgelegd aan de provincieraad. 

-Mevrouw Gerda Zenner-De Gryze vraagt of het klopt dat 
Wagenschot het momenteel moeilijk heeft.  

Gedeputeerde Hertog bevestigt dat de school wat problemen 
kent (beperkt aantal leerlingen), maar het MFC niet. Het MFC 
Wagenschot kan de werking van Heynsdaele perfect 
overnemen. 

-De heer Rik Franck meent dat het M-decreet (inclusief 
onderwijs) niet meteen een succes kan genoemd worden. Komt 
dit tot uiting in onze cijfers ? 

Gedeputeerde Hertog bevestigt dat we een daling hebben 
gekend in onze school, die zich vermoedelijk nog zal verder 
zetten de komende jaren. Er moet echter ook bekeken worden 
of er een extra instroom is geweest in de loop van het 
schooljaar. Daar hebben we nog geen zicht op. 

De voorzitter sluit de vergadering om 18.20u. 

Gent, 20 april 2016

Ambtenaar-verslaggever   De voorzitter 

Luc Derudder     Goedele De Cock 


